

The 2nd City I&T Grand Challenge

第二屆《城市創科大挑戰》

Declaration Form for Team Representative and Team Member(s)

團隊代表和團隊成員聲明

Team Representative 團隊代表
First Name* (as it appears on your passport or proof of identity document) 名字* (按護照或身份證明文件上顯示)
Last Name* (as it appears on your passport or proof of identity document) 姓氏* (按護照或身份證明文件上顯示)
Email* (login ID) 電郵地址* (登入名稱)
Phone Number* 電話號碼*

Project Code 項目編號*
Project Title 項目名稱*

*Required 必須填寫

Team Member(s) (Maximum four)

團隊成員（最多四名）

First Name^ 名字^	Last Name^ 姓氏^	Email* 電郵地址*

^ (按護照或身份證明文件上顯示, 必須填寫)

*必須填寫

Team Representative Declaration 團隊代表聲明

I hereby accept the authorisation as the Team Representative for the Submission, administration and communication under Project Code _____ to participate in the City I&T Grand Challenge.

本人在此接受授權, 作為項目編號_____的團隊代表, 負責《城市創科大挑戰》的參賽提交、管理和溝通事項。

I understand and agree that except for personal information that is marked as “required” in any submission forms, all other submitted materials and information must not include any information that could be used to identify any individual, school, institution, or organisation and that any violation by me/us in this respect may result in immediate disqualification from the City I&T Grand Challenge.

本人明白並同意, 除任何提交表格中標示為「必須填寫」的個人信息外, 所有其他提交材料和信息不得包含任何可識別個人、學校、機構或組織的信息。若我/我們有任何違規行為, 都可能導致被立即取消參與《城市創科大挑戰》的資格。

All other member(s) of the team I represent have consented to the content of the Final Submission.

本人所代表的團隊的所有其他成員已同意最終提交參賽的內容。

I have read and agreed to the **Terms and Conditions of the City I&T Grand Challenge**, including its **Privacy Policy** and its **Personal Information Collection Statement**, at www.citytechgc.hk/en/terms-and-conditions/

本人已閱讀並明白及同意有關《城市創科大挑戰》的條款及細則、私隱政策和個人信息收集聲明，請參閱 www.citytechgc.hk/zh-hk/terms-and-conditions/

Signature 簽署

Date 日期

*** Required 必須填寫**

Member 1 Declaration 團隊成員 1 聲明

I hereby authorise the above Team Representative for Project Code _____ to act as my agent in relation to the Grand Challenge Submission and agree to be bound by all actions taken by the Team Representative in relation to the City I&T Grand Challenge.

本人授權團隊代表（項目編號：_____）處理城市創科大挑戰的提交事宜，並同意受團隊代表在《城市創科大挑戰》中的所有行動的約束。

I understand and agree that except for personal information that is marked as “required” in any submission forms, all other submitted materials and information must not include any information that could be used to identify any individual, school, institution, or organisation and that any violation by me/us in this respect may result in immediate disqualification from the City I&T Grand Challenge.

本人明白並同意，除任何提交表格中標示為「必須填寫」的個人信息外，所有其他提交材料和信息不得包含任何可識別個人、學校、機構或組織的信息。若我/我們有任何違規行為，都可能導致被立即取消參與《城市創科大挑戰》的資格。

I have reviewed and agreed to the content of the Submission that is submitted by the Team Representative.

本人已審閱並同意團隊代表提交的參賽內容。

I have read and agreed to the **Terms and Conditions of the City I&T Grand Challenge**, including its **Privacy Policy** and its **Personal Information Collection Statement**, at www.citytechgc.hk/en/terms-and-conditions/

本人已閱讀並明白及同意有關《城市創科大挑戰》的條款及細則、私隱政策和個人信息收集聲明，請參閱 www.citytechgc.hk/zh-hk/terms-and-conditions/

Signature 簽署

Name 姓名 _____

Date 日期 _____

Member 2 Declaration 團隊成員 2 聲明

I hereby authorise the above Team Representative for Project Code _____ to act as my agent in relation to the Grand Challenge Submission and agree to be bound by all actions taken by the Team Representative in relation to the City I&T Grand Challenge.

本人授權團隊代表（項目編號：_____）處理城市創科大挑戰的提交事宜，並同意受團隊代表在《城市創科大挑戰》中的所有行動的約束。

I understand and agree that except for personal information that is marked as “required” in any submission forms, all other submitted materials and information must not include any information that could be used to identify any individual, school, institution, or organisation and that any violation by me/us in this respect may result in immediate disqualification from the City I&T Grand Challenge.

本人明白並同意，除任何提交表格中標示為「必須填寫」的個人信息外，所有其他提交材料和信息不得包含任何可識別個人、學校、機構或組織的信息。若我/我們有任何違規行為，都可能導致被立即取消參與《城市創科大挑戰》的資格。

I have reviewed and agreed to the Submission by the Team Representative.

本人已審閱並同意團隊代表提交的參賽內容。

I have read and agreed to the **Terms and Conditions of the City I&T Grand Challenge**, including its **Privacy Policy** and its **Personal Information Collection Statement**, at www.citytechgc.hk/en/terms-and-conditions/

本人已閱讀並明白及同意有關《城市創科大挑戰》的條款及細則、私隱政策和個人信息收集聲明，請參閱 www.citytechgc.hk/zh-hk/terms-and-conditions/

Signature 簽署

Name 姓名 _____

Date 日期 _____

Member 3 Declaration 團隊成員 3 聲明

I hereby authorise the above Team Representative for Project Code _____ to act as my agent in relation to the Grand Challenge Submission and agree to be bound by all actions taken by the Team Representative in relation to the City I&T Grand Challenge.

本人授權團隊代表（項目編號：_____）處理城市創科大挑戰的提交事宜，並同意受團隊代表在《城市創科大挑戰》中的所有行動的約束。

I understand and agree that except for personal information that is marked as “required” in any submission forms, all other submitted materials and information must not include any information that could be used to identify any individual, school, institution, or organisation and that any violation by me/us in this respect may result in immediate disqualification from the City I&T Grand Challenge.

本人明白並同意，除任何提交表格中標示為「必須填寫」的個人信息外，所有其他提交材料和信息不得包含任何可識別個人、學校、機構或組織的信息。若我/我們有任何違規行為，都可能導致被立即取消參與《城市創科大挑戰》的資格。

I have reviewed and agreed to the Submission by the Team Representative.

本人已審閱並同意團隊代表提交的參賽內容。

I have read and agreed to the **Terms and Conditions of the City I&T Grand Challenge**, including its **Privacy Policy** and its **Personal Information Collection Statement**, at www.citytechgc.hk/en/terms-and-conditions/

本人已閱讀並明白及同意有關《城市創科大挑戰》的條款及細則、私隱政策和個人信息收集聲明，請參閱 www.citytechgc.hk/zh-hk/terms-and-conditions/

Signature 簽署

Name 姓名 _____

Date 日期 _____

Member 4 Declaration 團隊成員 4 聲明

I hereby authorise the above Team Representative for Project Code _____ to act as my agent in relation to the Grand Challenge Submission and agree to be bound by all actions taken by the Team Representative in relation to the City I&T Grand Challenge.

本人授權團隊代表（項目編號：_____）處理城市創科大挑戰的提交事宜，並同意受團隊代表在《城市創科大挑戰》中的所有行動的約束。

I understand and agree that except for personal information that is marked as “required” in any submission forms, all other submitted materials and information must not include any information that could be used to identify any individual, school, institution, or organisation and that any violation by me/us in this respect may result in immediate disqualification from the City I&T Grand Challenge.

本人明白並同意，除任何提交表格中標示為「必須填寫」的個人信息外，所有其他提交材料和信息不得包含任何可識別個人、學校、機構或組織的信息。若我/我們有任何違規行為，都可能導致被立即取消參與《城市創科大挑戰》的資格。

I have reviewed and agreed to the Submission by the Team Representative.

本人已審閱並同意團隊代表提交的參賽內容。

I have read and agreed to the **Terms and Conditions of the City I&T Grand Challenge**, including its **Privacy Policy** and its **Personal Information Collection Statement**, at www.citytechgc.hk/en/terms-and-conditions/

本人已閱讀並明白及同意有關《城市創科大挑戰》的條款及細則、私隱政策和個人信息收集聲明，請參閱 www.citytechgc.hk/zh-hk/terms-and-conditions/

Signature 簽署

Name 姓名 _____

Date 日期 _____